
 

Vážení, 

Rádi bychom vás pozvali na seminář věnovaný problematice  větrné energetiky pořádaný Českou 

společností pro větrnou energii  a Komorou OZE pod záštitou hejtmana Olomouckého kraje pana 

Ing. Josefa Suchánka  

Nejdříve bych Vám chtěl vysvětlit naši motivaci k pořádání takového semináře a také to, proč Vás 

zveme. 

V souvislosti s geopolitickými změnami posledních dvou let dochází k celé řadě změn 

v evropské energetice a také v energetické politice nejen samotné EU, ale i jednotlivých členských 

zemí. 

Potřeba politicko – energetické nezávislosti je od vzniku válečného konfliktu na Ukrajině vnímána 
velice intenzivně a je energeticko-politickou prioritou. Hledají se cesty, jak optimálně a efektivně 
využívat obnovitelné zdroje energie, mezi které patří mimo jiné větrná energetika, která nabízí 
zajímavý potenciál i v České republice.        
   
Díky tomuto vývoji se v posledních dvou letech odehrává v naši legislativě mnoho změn.  
Změny probíhají v zákonech, které jsou v gesci Ministerstva průmyslu a obchodu, Ministerstva 
životního prostředí a Ministerstva pro místní rozvoj. 
Změn je celá řada, přichází poměrně rychle za sebou a celý proces může působit dost 
nekoordinovaně a chaoticky. Taková je zpětná vazba z řad úředníků po celé republice. 
  
Seminář má tedy za cíl: 

1. Propojit zkušenosti z našeho oboru za posledních 18 let s úředníky na úrovni Krajského úřadů 
a také s úředníky z obcí s rozšířenou působností, případně politiky na obou úrovních. Těch 18 
let je doba, po kterou se v ČR provozují moderní větrné elektrárny. 

2. Informovat o všech zmiňovaných legislativních změnách, které se v roce 2023 udály a ještě 
mnohdy nejsou vůbec zažité. 
Pokusíme se okomentovat cíle změn, věříme, že se nám podaří dostat na seminář zástupce 
zmíněných ministerstev.  

3. Diskutovat o jednotlivých tématech a našich zkušenostech s úředníky na všech zmíněných 
úrovních. 

Z přiloženého programu je možné vidět, že se snažíme otevřít všechna témata, která souvisí 
s provozem VtE a zejména jejich povolovacím procesem.  
  
Věříme, že seminář Vám může být k užitku a pomůže Vám získat nové a aktuální informace z našeho 
oboru.   
Těšíme se na Vaši účast. 

  
Pro účast na semináři je nutné přihlášení ZDE. 

 

Mgr. Michal Janeček 

Předseda České společnosti pro větrnou energii 

 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSddYSSHsGvsLe_4jPeY5z8ndBcSELJokWuHlPw9k6eSgWYn0Q/viewform
zlata
Razítko


